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Æην καταβολή
των προνοια-
κών επιδομάτων 
περιμένουν τα

ΑμεΑ, προκειμένου να 
περάσουν τις γιορτές των 
Χριστουγέννων και της 
Πρωτοχρονιάς. 
Ο πρόεδρος του Νομαρ-
χιακού Συλλόγου ΑμεΑ 
Καβάλας, Μάκης Κρεμ-
μύδας, επισημαίνει πως 
το θέμα των προνοιακών 
επιδομάτων είναι ένα 
πρόβλημα που συζητούν 
συχνά – πυκνά. Αλλά, μέ-
χρι και αυτή τη στιγμή, η 
εκάστοτε κυβέρνηση δεν 
έχει καταφέρει να βρει 
έναν τρόπο, προκειμένου 
τα αναπηρικά-προνοιακά 
επιδόματα να δίνονται σε 
ένα σταθερό χρονικό διά-
στημα. «Όλοι γνωρίζουμε 
πως οι μισθοί των δημο-
σίων υπαλλήλων κατα-
βάλλονται σε συγκεκρι-
μένες ημερομηνίες στους 
τραπεζικούς τους λογα-
ριασμούς. Όλοι γνωρί-
ζουμε ότι οι συνταξιούχοι 
παίρνουν τις συντάξεις 
τους σε συγκεκριμένες

ημερομηνίες. Μάλιστα, 
γίνεται ιδιαίτερος ντόρος 
στα ΜΜΕ πανελλαδικής 
εμβέλειας, για το πότε 
θα πληρωθούν οι συντά-
ξεις. Όμως, τα προνοια-
κά-αναπηρικά επιδόμα-
τα ουδέποτε μπήκαν σε 
ένα τέτοιο πλαίσιο, ώστε 
να δίνονται σε σταθερές 
ημερομηνίες, με αποτέ-
λεσμα να υπάρχει πάντα 
η ανασφάλεια για το αν 
θα δοθούν και πότε θα 
δοθούν. Όλη αυτή η κατά-
σταση μας προβληματί-
ζει όλους και δημιουργεί 
αυτή την τεράστια ανα-
σφάλεια  στα άτομα με 
αναπηρία. Το ποσό αυτό 
δίνεται προκειμένου να 

καλύπτονται οι ανάγκες 
της αναπηρίας. Αν η ανα-
πηρία κάποιου απαιτεί 
φαρμακευτική αγωγή, αν 
απαιτεί φυσικοθεραπείες 
ή λογοθεραπείες κλπ, θα 
πρέπει τα επιδόματα να 
καταβάλλονται σε σταθε-
ρά χρονικά διαστήματα, 
ώστε να μπορεί να καλύ-
πτει τις ανάγκες του». 
Ο κ. Κρεμμύδας γνωστο-
ποιεί ότι την περασμένη 
Τρίτη επισκεφτήκαν όλες 
τις υπηρεσίες του δήμου 
Καβάλας που είναι αρ-
μόδιες για την καταβολή 
των προνοιακών επιδο-
μάτων, προκειμένου να 
δίνονται γρηγορότερα
από την κεντρική διοίκη-
ση, μετά την πίστωση των 
χρημάτων και να μην χά-
νεται πολύτιμος χρόνος. 
Κατά τη συνάντηση που 
είχαν με την κ. Κορίνα 
Πρασσά, υπεύθυνη των 
Κοινωνικών Θεμάτων του 
δήμου, με τον κ. Ηλία 
Καλανταρίδη, αντιδή-
μαρχο Οικονομικών, με 
τον διευθυντή της Πρό-
νοιας Αλέξανδρο Βρεττό 

και με υπηρεσιακούς πα-
ράγοντες, προσπάθησαν 
να βρουν τρόπους, ώστε 
να συντονιστούν όλες οι 
υπηρεσίες και να κατα-
βάλλονται τα επιδόματα  
πιο γρήγορα. «Τα ΑμεΑ 
είναι ζωές, είναι ψυ-
χές, είναι άνθρωποι και 
δεν είναι «ντουβάρια» ή 
«ΕΣΠΑ», όπου ενδεχο-
μένως δίνεται προτεραι-
ότητα. Δεν είμαστε δια-
τεθειμένοι ως διοίκηση

των ΑμεΑ να ανεχθούμε 
ή να συζητήσουμε κάτι 
περαιτέρω, πλην του ότι 
η προτεραιότητα για τα 
αναπηρικά-προνοιακά 
επιδόματα θα πρέπει να 
γίνει συνείδηση όλων και 
να μην  παρατηρούνται 
καθυστερήσεις,  με την 
δικαιολογία πως υπάρ-
χουν άλλες προτεραιό-
τητες». Το  αποτέλεσμα 
που προέκυψε μετά όλες 
τις συναντήσεις που έγι-

ναν στο δημαρχείο ήταν 
πως θα πρέπει να γίνει 
μια συνάντηση και με την 
Επίτροπο, καθώς είναι ο 
τελικός αποδέκτης που  
δίνει την εντολή να μπουν 
τα αναπηρικά επιδόματα 
στους  λογαριασμούς των 
δικαιούχων. Παρ΄ όλα 
αυτά, τους  έδωσαν την 
υπόσχεση πως οι υπηρε-
σίες θα λειτουργούν άμε-
σα, χωρίς να καθυστε-
ρούν ούτε λεπτό.   
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